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INTERNAL 

MO ČRS Bakov nad Jizerou, z. s., 
     Jizerní 35, 294 01 Bakov nad Jizerou, IČO: 185 720 57, 

e-mail: crs.mo.bakovnj@seznam.cz, www.mocrsbakov.cz, tel: 775286766 
 

Bakov nad Jizerou 7. 1. 2025 
Počet listů: 2 

 

ZÁPIS Z VÝBOROVÉ SCHŮZE ČRS MO BAKOV NAD JIZEROU 
konané dne 7. 1. 2025 od 19:00 hod. 

 
 
Přítomni:  Kilián Ladislav – předseda, Masaryk Tomáš – místopředseda, Venclák Karel – člen výboru, 

Kirschsehläger Jiří – člen výboru, Folprecht Josef – člen výboru, Frélich Karel – člen výboru, 
Jiří Grégr – člen výboru, Vyhlas Martin – člen výboru, Dvořák Jaroslav – člen výboru, 
Kuboušek Pavel – zástupce hospodáře, Tomec Jan – předseda DK, Hájek Jakub – člen DK, 
Králová Jana – účetní, pokladní, Zeman Jan – člen DK, Podstatný Luděk – člen výboru, Pavel 
Slabý – brigádní referent 

Omluveni: Dvořák Jan – jednatel, Hýbner Dušan – hospodář, Martin Vanda – správce budovy,  
Neomluveni:  
 

Průběh schůze a přijaté usnesení 
 
1. Výborovou schůzi zahájil a řídil předseda Ladislav Kiliána vyslovil požadavek k činnosti na jednotlivých 
úsecích MO: 
 
a) Př. Ladislav Kilián 

- seznámil přítomné s počátečním a konečným zůstatkem na účtu MO za období od 1. 12. 2024 do 
31. 12. 2024 - vzato na vědomí.  

- kontrola zápisu z výborové schůze ze dne 3. 12. 2024. 
- seznámil s příchozí poštou na organizaci. 
-  diskuse o pojištění nemovitosti a věcí. 
- př. Jan Dvořák podal žádost na město Bakov nad Jizerou o dotaci na chod organizace. 
- diskuse o palebním terminálu. 
- byl schválen městem Mladá Boleslav manipulační plán na Podzemanovu tůň. 
 

 
b) Př. Tomáš Masaryk 

- předložil vyúčtování „Ve vodě nežijí jen vodníci“. 
- informoval o nákupu dětských záchranných vest. 
- informoval o přípravě rybářského plesu. 
- diskuse o konání výroční výborové schůzi. 
 

c) Př. Jiří Grégr 
- informoval o jednání s městem Mnichova Hradiště ohledně rybníku ve Veselé na návsi. 
- informoval jakým způsobem vytvoří trdliště na Podzemanově tůni. 
- diskuse o nasazení do našich revírů úhoře. 
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d) Př. Jan Tomec 
- diskuse ohledně peněz více zarybnění pro rok 2025. 
- diskuse o vytipování a přípravě místa na Jizeře při vysazování ryb v dolní části pod elektrárnou. 

 
e) Př. Luděk Podstatný 

- diskuse ohledně financování rybářské stráže. Diskusi přeneseme na další výborovou schůzi. 
- diskuse o placení 100 Kč na povodně, zjištění, kam vybrané peníze půjdou. Přenesení na 

republikový svaz. 
 

 
 

2. Přijatá usnesení: 
 
a) Výbor MO hlasoval o návrhu navýšení pojistného věcí na 200 000 Kč. 
 

Hlasování:  PRO 10  PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 
 

b) Výbor MO hlasoval o návrhu výroční výborové schůzi, která se bude konat 22. 2. 2025 od 10 hodin 
na Radnici v Bakově nad Jizerou. 

 
Hlasování:  PRO 10  PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 
 

c) Výbor MO hlasoval o návrhu 150 000 Kč na více zarybnění pro rok 2025 z rozpočtu MO Bakov nad 
Jizerou. 

 
Hlasování:  PRO 10  PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 
 

 
 
 
 
Příští termín výborové schůze stanoven na 4. 2. 2025 od 18:00 hodin. 
 
 

Zapsal: Tomáš Masaryk 
místopředseda MO 

 
         Ověřovatel zápisu: Ladislav Kilián 


